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Vragen van het lid Leijten (SP) aan
de ministers van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport en van Financiën
over het bericht dat € 70 miljard aan
AWBZ-premies is verdwenen.
(Ingezonden 17 maart 2010)

1
Wat is uw reactie op het artikel over
het verdwijnen van € 70 miljard aan
AWBZ-premies?1 Kloppen deze
berekeningen? Zo ja, waar is dat geld
gebleven?

2
Is het waar dat vanaf 1996
opbrengsten van AWBZ-premies aan
andere zaken zijn uitgegeven? Zo ja,
waaraan precies?

3
Kunt u een overzicht geven van wat
er per jaar aan AWBZ-premies is
binnengekomen en hoeveel er aan de
AWBZ is uitgegeven vanaf 1996? Zo
nee, waarom niet?

4
Bent u van mening dat de opbrengst
van AWBZ-premies uitsluitend
bedoeld is voor AWBZ-zorg? Zo nee,
wilt u uiteenzetten wat volgens u de
bestemming van AWBZ-premies
moet zijn?

6
Hoeveel bedraagt op dit moment het
AFBZ-fonds?

7
Hoe verklaart u de rekensom van de
schrijvers van het artikel, waarbij zij

komen op een opbrengst van € 29
miljard?

8
Erkent u dat, wanneer iedereen € 320
per maand aan premie betaalt van
het inkomen, er dan meer geld in het
AFBZ-fonds terecht zou moeten
komen?2 Zo nee, is de stelling dat
mensen gemiddeld € 320 per maand
betalen dan onjuist?

9
Vindt u het correct dat het College
voor Zorgverzekeringen in haar
AWBZ-overzichten een onderscheid
maakt tussen zorg en aanvullende
zorg? Wat is precies het verschil
tussen beide begrippen?

10
Bent u ervan op de hoogte dat de
contracteerruimte van de AWBZ in
2009 € 16,8 miljard bedraagt? Bent u
bereid uit te splitsen waar het
resterende bedrag van € 4,2 miljard
aan is besteed?3 Zo nee, waarom
niet?

1 Het Financieele Dagblad, 8 maart 2010.
2 Ministerie van VWS, «AWBZ – Feiten en
cijfers».
http://www.minvws.nl/dossiers/awbz/
feiten-en-cijfers/
3 Kamerstuk 30 597, nr. 118.
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